
Presidiumweek

VERSLAG

Vergadering van maandag 29 juni 2009 tot donderdag 2 juli 2009

Aanwezig: Mattia, Jorien, Lynn (tot woensdagmiddag), Sanne, Peter, Thomas, Christophe B., Christophe
D., Sofie (tot woensdagmiddag), Annelies (tot woensdagmiddag), Michaël M., Natascha,
Vinnie, Pieter V., Valérie (vanaf dinsdagnamiddag), Vincent, Anne, Pieter V.H., Glen, Roeland
(tot woensdag), Nathan, Jeroen, Eveline, Stijn, Joris B., Hanne, Tim (tot woensdagmiddag),
Karel, Janne, Yana, Greet, Michaël D., Céline, Bart, Sander, Charlotte (tot woensdagavond),
Toon (vanaf dinsdag)

Verontschuldigd: Wally, Gert, Maarten, Bruno, Nils, Simon, Lore, Joris T., Jennifer

Afwezig: Wim, Koen

DAG 1: maandag 29 juni

De vergadering wordt geopend om 22.03u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd. Enkele punten in verband met de werkgroep IKZ van het vorige werkjaar worden
toegevoegd waar het past.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• We hebben allemaal een bundeltje gekregen. Eerst staat er de agenda in, vervolgens de dagplanning en als
laatste het huishoudelijk reglement en de statuten.

• Eerst overlopen we de afspraken in verband met de presidiumweek die ook terug te vinden zijn in het
bundeltje.

• De wiki’s zijn aanwezig. Het is mogelijk die in te zien, maar je kan niets veranderen. Er zijn er vier. De
werkwiki, de docuwiki, de fluxwiki en de OWGwiki.

• We overlopen de dagplanning, die ook in het bundeltje te vinden is.

• Greet stapt over van kernpresidium naar medewerker.

• Jennifer gaat niet meer op de Winagang zitten. Mensen die op de Winagang willen, kunnen dit melden aan
Mattia en Jorien.
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Ontbinden kiescomité

We ontbinden kiescomité.

Posten en Werkgroepen

Bar

Een thema dat dit jaar terug komt is de proffentap. Dan moeten zeker de proffen op tijd gecontacteerd worden.

Er komt ook weer een zwaar bier van de week, maar deze keer via Alma.

Bij bier komen nu ook standaard nootjes bij.

Barteam gaat nog eens bij Alma proberen te ijveren voor chocomelk.

Er gaat gëınvesteerd worden in zware bieren glazen. In het Spit kan je deze vaak erg goedkoop op de kop tikken.
Barteam probeert ook via LOKO om Alma meer glazen te laten kopen.

De BarPC doet zijn werk en een nieuwe lijkt niet nodig.

Het nut van de drankkaarten die de barmensen krijgen wordt in vraag gesteld. Deze discussie gaan we voeren bij
het puntje postenvoordeel.

Er komt ook weer een tapcursus, misschien komt er een brouwerij- of trappistenabdijbezoek.

Een bierproefkwis kan wel georganiseerd worden, maar enkel als er echt een goed concept is.

Beheer

Op je presidiumrekening krijg je je geld terug als je iets aankoopt voor Wina en je kan er mee betalen voor dingen
zoals pulls, EJWeekend etc. Het is dus een soort rekening die je hebt bij Wina, maar het is niet de bedoeling dit
te gebruiken als bankrekening waar je naar believen geld van kan afhalen. De stand van je presidiumrekening kan
altijd ingekeken worden. Zeg niet zo maar tegen Thomas dat er iets aan je presidiumrekening moet veranderd
worden, mail dit steeds door, anders wordt het een soepje. Als je iets gekocht hebt, houd dan je bonnetjes steeds
goed bij, anders kan het eigenlijk niet terugbetaald worden.

Als je voor een activiteit of een kaartenverkoop een kassa nodig hebt, moet je deze altijd op voorhand aanvragen
bij Thomas. Zet in zo’n aanvraag wat voor activiteit het is en de prijzen die je vraagt, zo weet Thomas wat voor
en hoeveel wisselgeld in de kassa moet. Verwittig bij een kaartenverkoop ook steeds de mensen op de gang. Zeg
hen waar de kassa staat en wat ze moeten doen. Zorg ook dat Thomas weet wanneer de kassa er moet zijn en
waar hij moet staan. Doe dit natuurlijk allemaal goed op tijd.

Thomas, Mattia en Jorien hebben bankkaarten die je hen kan vragen voor grote aankopen voor Wina.

CuDi

Over de CuDi moet niet echt iets gezegd worden. Het is nog afwachten welke drukker voor de cursussen gaat
zorgen. Dit is belangrijk voor ons, omdat we bij deze drukker korting krijgen voor flyers, affiches, etc. De vraag
komt of de CuDi ook cursussen van VTK kan uitgeven, dat zal waarschijnlijk wel kunnen.

Cultuur

De fotozoektocht wordt dit jaar door EJW gedaan.

Er komt een cultuurweek met als thema Noord-Amerika in het tweede semester en een cultuurtweedaagse met als
thema Scandinavië in het eerste semester. Daarbij zou er tweemaal hetzelfde eetstandje komen, misschien is dit
niet zo’n goed idee, omdat je op de tweede dag zo volk misloopt.

Er zou het komende jaar ook met een thema van de maand gewerkt worden. Er zou dan onder andere een tekstje
in de winagenda komen en een filmavond in dit thema.
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Cultuur plant ook een vrouwenweek in samenwerking met VTK. Hopelijk vindt VTK het niet erg dat wij hier geen
al te hoge budgetten tegenaan kunnen gooien.

Voor het lenteconcert is de Pieter De Somer aula al gereserveerd voor 1 april. Cultuur moet zeker op tijd zijn met
het zoeken van artiesten. Na het invullen van de cultuurfiche willen ze de mensen graag persoonlijk contacteren.

Cantus

Ons Huis kunnen we misschien niet vastleggen, wegens problemen met een vernieuwingscontract. We weten niet
wanneer en of dit nog in orde komt. De openingscantus in week 2, de doopcantus in week 4 van het eerste semester
en de openingscantus van het tweede semester zijn gepland in Ons Huis. Hopelijk kan dit nog doorgaan, maar
voorlopig staan deze cantussen dus gepland onder voorbehoud. Andere mogelijke cantuslocaties zijn de Albatros,
de Moete en de Waaiberg. Dit is eigenlijk allemaal te duur, en andere locaties in Leuven zijn te klein. De Pavo
is ook te klein voor speciale cantussen, zoals openings- en doopcantus. Bovendien mogen we er ook niet zo vaak
cantussen. Ideëen voor zalen zijn altijd welkom. Er moet liefst 120 man binnen kunnen, een mogelijke prijs ligt
tussen e150 en e200.

Verder komen er de kerst-, ontgroening- en overdrachtscantus plus nog een cantus in november in de Pavo.

EJW

De activiteiten in de eerste twee weken zijn bijna hetzelfde als elk jaar. Omdat de Student Kick-off waarschijnlijk
niet door gaat, moet er op woensdag wel een nieuwe activiteit verzonnen worden. Dit jaar doet EJW de fotozoek-
tocht in plaats van cultuur. De samenwerking met sport bestaat uit verschillende jeneverspelen. De PEME-avond
gaat ook wat aangepast worden. Vergeet zeker niet om reclame te maken bij ouderjaars! De traditionele sneak
wordt vervangen door een filmavond in de Living. Dit is veel praktischer. EJW moet dan zeker plaats voorzien
om te zitten, vermits er in de zetels maar plaats is voor ongeveer 15 man.

Wat nieuw is, is een Gotcha in het tweede semester, die zal lopen van de tweede week tot aan de paasvakantie.
Het plan van EJW was dit enkel voor eerstejaars te doen, maar misschien stellen ze het ook open voor andere
mensen.

Er komt ook een tweede spelletjesavond in het eerste semester, indien er nog plaats is op de kalender.

Op het einde van het jaar is er een afscheidsfilmavond gepland.

Op het EJWeekend wordt de overkill aan kennismakingsspellen vervangen door levende Stratego. EJW moet de
taken voor het weekend op tijd verdelen. Ze gaan nog een fakeschacht en een fakeassistent zoeken.

Fotoboek

Fotoboek wil graag het concept veranderen, maar daarvoor moet er eerst een nieuw concept verzonnen worden.

Om de plakdagen aantrekkelijker te maken, kan er een standje op de campus komen, met een beloning, bijvoorbeeld
een lolly en/of bitterballen.

We kunnen de mensen die niet in het presidium zitten de kans geven zelf een tekstje te schrijven en in te sturen,
ook zouden ze een eigen foto kunnen insturen.

Fototeam

Fototeam vindt het een riscio foto’s te nemen op cantussen. Mensen zouden misschien minder loskomen. We
vinden dat het zonde is om geen foto’s te hebben van cantussen. Je kan bovendien nooit voorkomen dat mensen
zelf foto’s gaan nemen. Fototeam kan wel goed foto’s selecteren en meteen reageren als mensen vragen een foto
te verwijderen.

Als centraal punt voor het fototoestel wordt de kelder gekozen. Dit is handig voor mocht niemand van de gang
meehelpen aan de opruim van een late activiteit. Het is ook aan te raden een extra geheugenkaartje aan te kopen,
dan kan fototeam meteen foto’s online zetten.

Webteam zorgt dat de overgang naar een nieuw fotojaar vlot verloopt.
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Varia

• We maken enkele afspraken voor morgen.

De vergadering wordt gesloten om 23.36u.

DAG 2: dinsdag 30 juni

De vergadering wordt geopend om 10.32u.

Mededelingen

• Er worden nog enkele praktische afspraken gemaakt voor de presidiumweek.

Posten en Werkgroepen: Vervolg

PR

PR bestaat uit twee luiken, PR intern en PR extern. Extern concentreert zich op het sponsoring zoeken bij
bedrijven, zoals het vroegere PR steeds geweest is. PR intern houdt zich bezig met het geld zoeken en het
promoten van Wina bij de achterban. Dit gebeurt in de vorm van het lidgeld en de inschrijvingen regelen, zich
bezig houden met de alumni en marketing. Sanne en Christophe B. doen PR Intern.

PR intern

Inschrijvingen Het lidgeld voor gewone leden is nu 7 euro. We zien geen noodzaak om dit te veranderen, maar we
kunnen dit het beste bekijken bij het opstellen van de begroting Ook het inschrijvingsstandje wordt geregeld
door PR intern.

Ereleden De ereleden betaalden het afgelopen jaar e30. Hiervoor kregen ze gratis TD’s, gratis Galabal, gratis
Kerstfeestje en een gratis ereliddiner. Als de ereleden volledig gebruik maken van al hun voordelen, halen
ze hun geld er zeker uit. Dit is misschien niet de bedoeling, want we vinden dat erelid zijn betekent dat je
doneert aan Wina. De ereleden hebben zelf ook laten merken dat het erelidgeld hoger mag. We vinden e50
beter.

We geven voor dit bedrag een korting op het galabal ter waarde van bijvoorbeeld 15 euro OF een gratis
kerstfeestje. We beslissen nog niet om het galabal gratis te geven, want het kan zijn dat het galabal duurder
wordt. De TD’s zullen ook weer gratis zijn en er komt weer een ereliddiner (of iets gelijkaardigs). Zoals ook
vorig jaar krijgen ze enkele erelidbrieven. Deze worden verzorgd door Mattia en Sanne.

Het ereliddiner ging vorig jaar door in de Living, het presidium had toen zelf gekookt. Dit was voor enkele
mensen veel werk, vermits het diner in het weekend viel. Misschien moeten we op zoek gaan naar een
mooiere locatie, al zal het dan veel meer kosten. De praktische kant zullen we echter later regelen. Mocht
het niet mogelijk zijn om een diner te doen, kunnen we ook een receptie geven.

We geven de ereleden geen lidkaart. Het opsturen kost nogal veel, het is voldoende om gewoon een lijst te
hebben van ereleden.

Toffe Proffen Voor een Toffe Prof kaart betaalt een prof 15 euro. Daarvoor mag hij gratis naar het galabal of
het kerstfeestje, bovendien krijgen ze een cadeautje met Kerstmis en Pasen. Er zijn weinig proffen die naar
het kerstfeestje of het galabal komen.
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We moeten vroeger dan vorig jaar langsgaan bij de proffen. Het is nu de taak van PR intern om te zorgen
dat dit zeker in orde komt. De Natuurkunde proffen worden gezocht en overtuigd door Karel, Christophe
B., Sanne en Yana. Tim en Pieter V. gaan langs op het departement informatica en Pieter V.H., Christophe
D. en Michaël M. bij wiskunde.

Ook de Toffe Proffen krijgen brieven en dit wordt ook geregeld door Mattia en Sanne.

Marketing Marketing omvat het promoten van Wina bij onze eigen leden.

Hieronder valt onder andere het regelen van de kalenders. We willen de kalender zeker behouden, maar
nemen ons voor zeker op tijd te beginnen met de lay-out. We willen ook een kleinere oplage, indien dit ook
financieel voordeliger is.

Op het inschrijvingsstandje kunnen we de openers uitdelen die er nog over zijn. Een nieuw relatiegeschenkje
hangt af van de begroting, al lijkt het ons niet meteen nodig. Een gratis Winapen vinden we wel leuk, dit
kan je ook uitdelen op de opendeurdag.

Het is eventueel mogelijk een heel assortiment van Wina-spullen te verkopen, zoals kledij, pennen, frisbees
etc. Pr intern zoekt uit of het dan mogelijk is een enkele bestelling te doen en of we geen te hoge prijzen
moeten vragen. We kunnen ook werken met deadlines waarop je iets kan bestellen, zodat je in grotere
aantallen kan aankopen en korting kan krijgen. Wina Gent en WINAK (Antwerpen) hebben zo’n systeem.
Mattia stuurt een mailtje naar deze mensen hoe zij dit hebben geregeld. PR intern zoekt dit allemaal nog
verder uit.

We kunnen ook de leden beter bereiken met behulp van Flickr en Facebook. PR intern zoekt dit nog verder
uit.

Alumni-werking Voor 45 jaar Wina is er vorig jaar een alumnidiner georganiseerd. Toen is opgevallen dat we geen
uitgebouwde alumniwerking hebben en dat de alumni moeilijk te contacteren zijn. De alumni vonden het
diner echter zeer geslaagd en willen graag meer bij Wina betrokken zijn. We kunnen contactgegevens van
alumni zoeken vertrekkende van de lijst van presessen, om zo langzaamaan meer adressen te vinden.

De alumni willen samen met Wina iets groots organiseren voor 50 jaar Wina, we kunnen al beginnen met
de besprekingen hiervan.

Via VWNIL en Science@Leuven, de alumniverenigingen kunnen we ook alumni bereiken zodat ze eventueel
erelid kunnen worden. We kunnen iets op de site zetten. Het systeem bij VTK en Ekonomika kan voor
inspiratie zorgen.

PR extern

Deloitte wil zeker sponsoren en heeft zelfs grootse plannen met onder andere gastcolleges.

Enkele lopende contracten moeten misschien vernieuwd worden. Dit moet zeker nagekeken worden.

Het is belangrijk dat PR extern goed bij houdt op de wiki wie welk bedrijf reeds gecontacteerd heeft. Iedereen
van het presidium mag PR helpen om bedrijven te contacteren. Als je zelf contacten hebt met bedrijven, laat het
weten aan PR.

Op de site komt een extra pagina met informatie voor bedrijven over wat Wina is en wat we bedrijven kunnen
bieden.

Een vacature en/of cv site zoals Wina Gent en VTK hebben is voor ons geen optie. Het is veel werk voor iets dat
ons weinig gaat opleveren. Het komt bovendien redelijk belachelijk over mochten er nauwelijks vacatures of cv’s
op staan. De cv’s concurreren ook met het CV boek van Scientica. De vacatures die op het forum worden gepost
kunnen we duidelijker weergeven door ’van buitenaf’ te splitsen in activiteiten en vacatures.

We hebben een contract voor 150 guidogidsen e600 voor e4 per stuk. Deze verkopen we bij de inschrijvingen.
Guido gaf ons ook de mogelijkheid om een oplage van 750 exemplaren aan te kopen met als voordeel dat we eigen
pagina’s kregen en de boekjes goedkoper kregen. Dit krijgen we echter zelfs niet met samenwerking met andere
kringen verkocht. Bij een tekort of een overschot aan guidogidsen kunnen we iets regelen met andere kringen. Je
kan ook jobjes doen bij Guido zoals flyeren en fietszadelhoesjes uitdelen. Als je dit met je post wil doen, vraag
dat dan zeker aan PR.
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PR vraagt of het mogelijk is een gsm kaart aan te kopen van een goedkoop merk omdat dit gemakkelijker is dan
je telefoonrekening bij te houden. Dit gaan we bespreken bij investeringen.

T-shirts en linten

Presidiumpulls en presidium t-shirts We willen graag uniformiteit dus we houden de kleur zwart. Het is nog wel
mogelijk om voor een trui te kiezen met rits of zonder rits en de meisjes kunnen kiezen tussen een t-shirt of
een topje. Hanne gaat ook de prijzen voor polo’s bekijken. Je jaar en je functie komt ook niet op je t-shirt
omwille van uniformiteit, bovendien staat dit al op je lint.

Richting t-shirts Begin augustus kan je stemmen voor de opdruk op het richting t-shirt. Spui al je ideeën op de
site en reageer zeker op de wiki! Een eigen mening heb je altijd. We willen de kleur van het t-shirt niet
hetzelfde als dit jaar, dus geen rood. Hanne stuurt een mail naar webteam voor de mogelijke kleuren waar
de mensen op kunnen stemmen. We willen ook graag polo’s aanbieden, het wordt alleen goed oppassen bij
het bestellen. Het zou niet leuk zijn mochten we er over hebben.

Winapulls De Winapulls zullen hetzelfde blijven. Hanne kijkt of er een vrouwenmodel is.

Linten Bij de nieuwe mensen komt de naam, het jaar en hun posten op hun lint en het zal zo’n e50 kosten, bij
de andere mensen komt er enkel het jaar en hun posten op en het zal op zo’n e37 neerkomen. Zodadelijk
wordt een excel bestand gemaakt waarin je nog eens voor de duidelijkheid kan zetten wat er op je lint moet
en wat voor presidiumpull of t-shirt je wil.

Michaël D. zoekt uit waar je nieuwe pinten moet bestellen.

Werkgroep Naaktkalender

Mattia is verantwoordelijke van de werkgroep naaktkalender. Vorig jaar zijn er al foto’s genomen. De fotograaf
houdt zich niet aan de deadlines, dus de kalenders zijn nog niet af. We kunnen pas sponsoring zoeken als we de
foto’s hebben om voor te leggen. Het moet nu dus nog gedrukt worden. Nu zitten er enkel Mattia en Charlotte in
de werkgroep, Vincent, Lynn en Roeland komen er bij. Dit is vooral werk in de vakantie, hopelijk is het af tegen
het begin academiejaar, dan kunnen we ze verkopen aan het inschrijvingsstandje.

Het geld is voor het goede doel, dus we moeten winst maken!

Er zijn geen plannen voor iets nieuws voor het goede doel, maar een goed voorstel wordt altijd gehoord.

Werkgroep Festival

De Albatros is vastgelegd voor de donderdag van de derde week van het tweede semester.

Het sponsordocument is af, zo kunnnen we subsidies en sponsoring beginnen te zoeken meteen na presidiumweek.
Het is de bedoeling aan het einde van de vakantie een beeld te hebben van het budget. Naturasponsoring is nog
te onderzoeken.

Er komt een lijst van mogelijke groepjes op de wiki en op het forum kan je ook ideetjes geven. Iedereen wordt
gevraagd mee naar groepen te zoeken. Een groep mag e500 kosten.

De domeinnaam voor een website is al aangevraagd. Er komt vanalles op deze site, zoals een tekstje met de
geschiedenis van het festival, een contactpagina voor bedrijven, foto’s...

De affiches komen waarschijnlijk op A1 formaat. Ook al heb je dan minder affiches nodig, het zal toch duurder
uitkomen. De werkgroep zal hier nog over beslissen.

De randanimatie voor tussen de optredens is er nog niet. Misschien komen er enkele kleine wedstrijdjes of worden
er foto’s geprojecteerd. Ideeën zijn altijd welkom.

We kunnen enkele kringen enkele gratis kaarten geven. Dit komt dan bovenop de PIG-kaart.

(De PIG-kaarten zijn kaarten die elke kring heeft voor haar presidium, je kan er gratis mee binnen op activiteiten
van andere kringen die minder dan e5 kosten. Voor duurdere activiteiten kan je binnen aan ledenprijs. Dit is
vastgelegd vanuit LOKO. Wij hebben 3 PIG-kaarten.)
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De vorige jaren heeft Blue Thrill de PA geregeld, dit zal dit jaar niet het geval zijn. Nu moeten we dus materiaal
en een PA huren voor heel de avond. Het is niet haalbaar om dat van de groepjes te gebruiken en telkens te
wisselen. Het festival gaat dus heel duur worden, dus moeten we veel sponsoring zoeken!

Voor het festival gaan we ook andere vormen van reclame gebruiken zoals in de lessen rondgaan, fietsflyeren...

Dit wordt het grote evenement van het jaar, plan geen andere activiteiten in de buurt.

Er komt een e-mail adres: festival@wina.be.

Redactie

Redactie wil meer eigen creatieve input in de Winagenda.

Ze gaan nog steeds werken met een beurtrol.

Er komen enkele nieuwe rubrieken, zoals daar zijn, het thema van de maand, milieu krijgt een rubriekje en er zullen
waarschijlijk ook kooktips in komen.

Het is nog steeds de bedoeling dat de posten zelf hun tekstjes schrijven, maar redactie kan eventueel in noodgevallen
een tekstje schrijven.

Redactie gaat beter nalezen.

Redactie gaat bespreken of de posten hun teksjtes op de wiki kunnen plaatsen, in plaats van ze door te sturen.

Het is gemakkelijker voor redactie om de kalender van de site over te nemen.

Er wordt gevraagd een deadline vast te leggen. Wij vinden woensdag al redelijk vroeg, maar redactie wil hem
eigenlijk nog vroeger zetten.

De Winagenda’s worden telkens vrijdag bij de drukker binnengedaan, zodat ze zondag af zijn.

Redactie zoekt vaste plaatsen waar de Winagenda’s kunnen liggen, de mensen die maandag ochtend naar de les
gaan, leggen deze op die plaatsen.

De oplage wordt niet verandert. Omdat er nu hopelijk meer Winagenda’s worden gelezen. Dus zo denken we toch
aan het milieu. Als we de oplage veranderen, moet dat ook veranderd worden in het sponsordocument.

De elektronische versie kwam soms niet op tijd, dit kwam door problemen met de Winabak. Webteam kan dit
zeker oplossen.

Varia

• Stijn wordt fakeschacht en Thomas fakeassistent.

(pauze)

Overlopen kalender

We overlopen de kalender, die de postenverantwoordelijken hebben besproken tijdens de pauze.

Er worden slechts enkele opmerkingen gemaakt:

De proffentap staat op de bar na de 24u loop. Deze moet nog verschoven worden. De mensen die op de afbraak
staan kunnen dan niet komen.

De Mannen vs. Vrouwenweek van GAK moet nog uitgewerkt worden.

Voor de mensen die LOKOmotion nog niet kennen: indien het concept hetzelfde blijft krijgen 2 of 3 kringen samen
één zaal die ze die avond samen uitbaten.

Alles is gepland. De kalender komt zo snel mogelijk op de wiki.
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Posten en Werkgroepen: Vervolg

GAK

Er komt een TD in het eerste semester met KLA. Wij gaan aan KLA het thema Vrouwen vs. Mannen voorstellen,
omdat deze TD in de gelijknamige themaweek valt.

De TD van het tweede semester met NFK ligt niet vast. Het thema is weer 70-80-90.

Het Kerstfeestje gaat door op de laatste donderdag van het eerste semester. We willen meteen proberen Alma III
te gebruiken.

We willen meer actieve reclame maken. Misschien gebruiken we ook A1 affiches, dit zal op e300 uitkomen in
plaats van e200. Dit moeten we voor de TD’s wel bespreken met de andere kringen. We kunnen het ook eens
voor één semester proberen. Reclame kan ook in de vorm van fietsflyeren of een simpele banner.

De Sint gaan we anders aanpakken, we vallen op één moment zo veel mogelijk lessen binnen. Het wordt dan wel
lastig om proffen te bereiken.

De andere activiteiten van GAK zijn vermeld bij het overlopen van de kalender en spreken nogal voor zich.

Sport

Sport plant verschillende activiteiten. Er komen pre-24u-loop-rondjes. Dit houdt in dat Sport enkele loopmomenten
organiseert voor de 24u loop.

In samenwerking met EJW komt er ook een sportdag. Sport organiseert tjoekbal en EJW organiseert dan jenev-
ersporten.

In het tweede semester komt er en Ultimate Frisbee activiteit.

Er komt ook een ropeskipping activiteit en een café sport avond.

De traditonele meirondjes zullen niet ontbreken.

Ter aanvulling van de IFB komen er ook volleybal, basketbal en voetbal activiteiten en een interjarencompetitie.

Sport houdt zich bezig met de LOKOsport activiteiten, zoals daar zijn: de 24u loop, de Studentenmarathon, de
IFB met de finaledag en de toernooiendag en de Studentenfietsrace

De KHLeuven organiseert wekelijks de Wednesday Sports Fever, dat is elke week op woensdag een andere sport.
Over het algemeen is dat gratis en het zijn het meer exotische’ sporten. Dit zal sport meer in de kijker zetten.

Sport wil ijvere, voor een betere communicatie met de rest van het presidium. Ze zullen meer tekstjes voor de
winaganda maken. De communicatie met de leden zal weer gebeuren met behulp van de sportfiche.

De werkgroep rond een permanent 24u loop standje is vorig jaar tot de conclusie gekomen dat het budget dat
Wina kan vrijmaken te klein is om echt iets mee te doen. Een permanent oplossing zal er dus niet zijn, maar vorig
jaar is al gebleken dat het huidige tentje inkleden ook een mooi effect kan hebben. De inkleding kan dus zeker
wel, als je nog een leuk thema kent, mag je dit zeker tegen Sander zeggen.

Een cultuur en een sportfiche is niet nodig in een papieren versie, bij de inschrijving moet je die sowieso invullen.

Webteam

Het nieuwe thema voor de website gaat vanaf 15 juli in het teststadium. Iedereen van het presidium wordt gevraagd
opmerkingen naar webteam te sturen. Vanaf 15 augustus zou de definitieve versie online moeten komen.

Er komt een nieuwe inschrijvingsapplicatie, met een mogelijkheid tot wijzigingen achteraf. Enkel webteam, beheer,
vice-praeses, praeses, secretaris en PR intern zullen toegang hebben tot deze gegevens. Weer zullen er sport-
en cultuurfiches in de inschrijving verwerkt zitten. Een richting t-shirts bestellen zal vanaf nu ook gaan bij je
voorinschrijving.

Er komen nu ook foto’s op de presidiumpagina’s. Dit wordt vergelijkbaar met de VTK lay-out. Deze moeten nog
wel genomen worden door fototeam.

Er moet nog een festivalwebsite gemaakt worden, de domeinnaam is al aangevraagd. Pieter V. en Christophe B.
houden zich hiermee bezig.
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Er komt een nieuw systeem om foutmeldingen aan webteam te doen. Peter stuurt hier nog een uitgebreide mail
voor.

Webteam gaat werken aan een soort webwinkel. Hierop zouden dan cursussen, codices, t-shirts komen en eventueel
de marketing items. Het vervallen eten kan er best niet op komen. Het is beter dat dit intern blijft. Dit systeem
kan ook gebruikt worden voor tweedehandsboeken.

De werkwiki structuur zal veranderd worden, zodat je eerst bij je post uitkomt en dan pas bij andere jaren.

De upload voor de Winagenda’s wordt aangepast.

Een applicatie voor het blad van de Winaliving is niet echt nodig. We kunnen bijvoorbeeld gewoon de mogelijkheid
geven om een reservatie te doen door een mail naar materiaal te sturen.

Er moeten nieuwe mensen gezocht worden als forummoderators.

We willen vaker Facebook en Flickr gebruiken. Webteam zal dit reguleren.

Er komen backups van alle gegevens.

Mattia en Jorien vinden het handig als ze bij op de postenmailinglijsten komen om op de hoogte te blijven van alles
binnen het presidium. Dit zal hun heel wat mails opleveren en kan nadelig zijn omdat ze misschien een te veel aan
informatie krijgen en zo de belangrijke informtie over het hoofd zien. Ze zien het wel zitten om de noodzakeijlijke
informatie eruit te halen. Sommige posten vinden het toch niet leuk, mochten ze alles opvolgen en zich te veel
mengen in een post. Daarom wordt aan de post vrijgelaten of het beter is als Mattia en Jorien bij op de mailinglijst
komen of niet. De post geeft dit dan door aan webteam en dan zal het aangepast worden. Als een post niet wil
dat Mattia en Jorien bij op de mailinglijst komen, moeten ze samenvattingen doorsturen van waar ze mee bezig
zijn en hen ook belangrijke mails sturen.

Materiaal

De frigo aanvullen wordt het werk van Materiaal. Ze moeten niet per se zelf gaan winkelen voor het drinken. Als
posten gaan winkelen voor een activiteit kunnen ze op vraag van materiaal drinken meenemen. Materiaal zorgt
ook voor de vuilzakken en dat de living op orde blijft, maar mensen die er een activiteit gedaan hebben, moeten
zelf opkuisen. De indeling van zetels en tafels moet nog bekeken worden.

Voor het verhuur van materiaal, zoals tentjes, ladders... bestaat er een standaard formulier. Materiaal moet
telkens afspraken maken met de mensen van de gang voor het ophalen en het terugbrengen van het materiaal.
De huurprijzen en de waarborg voor de tentjes, gasflessen, glazen liggen al vast. De gasflessen staan nu op de
campus tussen een hoop andere gasflessen en moeten daarom nog gemerkt worden met een winasticker. Voor de
BBQ gaan we een symbolische huurprijs van e10 vragen. De waarborg wordt e100 op voorwaarde dat je hier
een nieuwe BBQ mee kan kopen. Dit moet nog uitgezocht worden. De opmerking komt dat Marijke BBQ deze
vakantie leent. We gaan de bolderkar niet verhuren, omdat we die zelf vaak en onverwacht nodig hebben.

De keldersleutels moeten steeds in de keuken hangen. Als er een late opkuis is en er is niemand van de gang, steek
je hem in de (juiste!) brievenbus. De andere sleutel heeft materiaal. Het is handiger om de sleutel van de living
en van de kelder uit elkaar te halen.

Het plannetje dat er is blijft behouden. Aan de eerste pilaar mag al het materiaal komen dat nog geen plaats heeft
en het materiaal waarvan je de plaats niet weet.

Etenswaren die al open zijn, kan je het best op de gang zetten. Anders blijft het in de kelder staan en wordt
het niet weggegooid, maar ook niet meer opgegeten. Gebruik je gezond verstand en houd niets bij dat toch niet
opgeraakt, gooi het dan liever meteen weg tijdens de opruim van de activiteit.

Werkgroep Milieu

Sanne en Charlotte zitten in de werkgroep milieu. Er zullen in de Winagenda milieutips komen. Er zijn nog enkele
ideeën, zoals zorgen voor kladpapier in de CuDi, samen koken promoten, een herfstwandeling... Er wordt ook aan
bar gevraagd om de kraan van de wasbak dicht te doen als het water al zuiver is. Bar gaat hier echter niet mee
akkoord.
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Werkgroep Grafisch

De werkgroep grafisch zoekt nog meer mensen. Probeer minstens een week op voorhand de vraag voor een affiche
door te sturen. Het dient meer voor posten die zelf geen affiche kunnen maken, er hoeft niet standaard naar
grafisch gemaild te worden.

Sneeuwreis

We hebben sponsoring misgelopen door een communicatiefout, dit vinden we wel jammer.

Het failliet van Sportura zou geen probleem vormen.

Op EJWeekend zullen we wel een update maken, vermits er nu niemand van sneeuwreis aanwezig is.

(pauze)

Scientica

Scientica is de overkoepelende organisatie van de vijf wetenschapskringen: Chemika, Merkator, Bios, Geos en
Wina.

Er zijn drie afdelingen binnen Scientica, de Scientica CuDi, Scientica OOR en de Scientica kringraad.

Scientica gaat een vzw worden. Daardoor heeft het dus een voorzitter nodig, dit zal volgend jaar Wouter Proost
worden. De Raad van Bestuur wordt SciWi genoemd. In de SciWi zitten normaal gezien de voorzitter, de financieel
verantwoordelijke en de ondervoorzitter van de Scientica Kringraad; de voorzitter en secretaris van Scientica OOR;
en de eindverantwoordelijke en financiëel verantwoordelijke van de Scientica CuDi. Dit jaar zitten er nog enkele
mensen extra in de SciWi omdat er bepaalde functies niet zijn of overlappen.

De drie afdelingen opereren onafhankelijk van elkaar, de SciWi oefent wel controle uit op de afdelingen.

De Algemene Vergadering bestaat uit de SciWi en de kringafgevaardigden. Deze kringafgevaardigden kunnen een
veto stellen tegen een beslissing van bijvoorbeeld CuDi.

Scientica Kringraad De voorzitter van de Scientica kringraad is Wouter, secretaris is Sanne en penningmeester
is Didier. De kringraad staat in voor het organiseren van activiteiten, zoals een weekend, het galabal, een
Scienticabar, skireis, apertiefconcert. LOKO internationaal wordt voor de vijf wetenschapskringen ook vanuit
de Scientica kringraad behandeld.

Scientica CuDi De Scientica CuDi bestaat uit een boekenverantwoordelijke, cursusverantwoordelijke, financieel
verantwoordelijke en eindverantwoordlijke. Lore wordt volgend jaar de financieel en eindverantwoordelijke.

Scientica OOR OOR staat voor Overkoepelende OnderwijsRaad en houdt zich bezig met de onderwijsvertegen-
woordiging voor Scientica.

Al de beslissingen van de Scientica AV zullen onze Scientica vertegenwoordigers doorcommuniceren op onze PV.

De andere vier kringen van Scientica lopen samen met de 24u loop. Wij beslissen om niet met hen mee te lopen.
Voor ons is het nu traditie, bovendien is het fijn dat je kan lopen als je wil, ook al zijn we soms met wat weinig.
Zolang het alleen nog gaat lopen we liever alleen.

Onze rol in Scientica als Wina presidium is niet zo groot. We moeten de shiften van de activiteiten wel goed
opvullen. Volgend jaar krijg je ook de mogelijkheid in werkgroepen mee te werken aan de activiteiten die Scientica
organiseert.

LOKO

LOKO staat voor Leuvense Overkoepelende Kringen Organisatie. Hierin worden alle Leuvense kringen vertegen-
woordigd.
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Het heeft een centraal orgaan, de LOKO-AV, dat controle uitoefent op de drie onderliggende organen.

In de LOKO-AV zitten alle LOKO-vertegenwoordigers van de kringen. Het aantal stemmen per kring wordt bepaald
aan de hand van het ledenaantal, elke kring heeft sowieso een stem en krijgt er een extra per 1000 studenten. Ook
de hogescholen en de KULak zijn vertegenwoordigd.

De drie onderliggende organen behandelen de vertegenwoordiging, activiteiten en diensten.

Vertegenwoordiging: De vertegenwoordiging wordt behandeld door drie bureaus, bureau extern, sociaal en on-
derwijs. Bureau extern zorgt voor de vertegenwoordiging van de Leuvense student in de Vlaamse Vereniging
van Studenten (VVS), dus op Vlaams niveau, en in de Studentenraad Associatie Leuven (StAL).

Bureau sociaal zorgt voor vertegenwoordiging daar waar beslist wordt over mobiliteit, diversiteit (allochtonen,
mindervaliden...), Alma, Velo, ACCO...

Bureau onderwijs zorgt voor vertegenwoordigers in de academische raad, onderwijsraad, en Academische
Vormingscentrum voor leraren (AVL).

Activiteiten: Dit omvat LOKO sport, LOKO cultuur (organiseren o.a. Ithaka, operabezoek), Loko internationaal,
kringencoördinatie (feestpreses van LOKO). Bekende activiteiten van LOKO zijn de massacantus (als die er
dit jaar komt) en LOKOmotion. De kringencoördinator regelt contacten tussen kringen.

Diensten: Het belangrijkste voor ons is de subsidie commissie, deze commissie bedeelt subsidies aan kringen. Het
is de taak van de beheerder om subsidies aan te vragen, elke post moet natuurlijk wel goed communiceren
met de beheerder als er misschien een mogelijkheid tot subsidie is. Er komt een subsidie document op de
wiki, waar je kan kijken of een activiteit misschien in aanmerking komt. Het is wel vooral voor drukwerk,
vzw toestanden en culturele of educatieve activiteiten.

Ook de Albatros valt onder diensten. LOKO baat deze zaal uit. Dit is een zeer goedkope zaal met goede
vatenprijzen. Zo hebben kringen een fuiflocatie en kan LOKO de concurrentie dwingen hun zalen ook
goedkoop te verhuren. LOKO bied ook veel lokalen aan om te vergaderen, er is ook de LOKO tuin waar je
bijvoorbeeld kan barbecueën.

Er is ook een uitleendienst vanuit LOKOsport, waar je sport truitjes, lampen, fluovestjes... kan uitlenen.

LOKO biedt elke student ook de mogelijkheid tot juridische bijstand. Dit wordt vooral gebruikt bij de huur
van koten.

LOKO is een feitelijke vereniging, LOKO heeft ook enkele vzw’s.

Veto is redactioneel onafhankelijk van LOKO, maar financieel afhankelijk.

LOKOsport, LOKOcultuur... hebben elk hun coördinator, de COCO omvat al die mensen.

Wina is al een redelijk actieve kring binnen LOKO, maar we willen Wina en LOKO nog meer samen brengen. Dit
kan bijvoorbeeld door meer punten die gezegd zijn op de LOKO-AV op de PV te brengen en door voorvergaderingen
van de LOKO-vertegenwoordigers te houden. Er zijn nog mandaten bij LOKO, mocht je nog interesse hebben. Je
kan ook altijd meekomen naar de LOKO-AV.

De Plansjarels bestaan ook op initiatief van LOKO, deze zijn bijna elke zondagavond.

Master Informatica

De master informatica wordt samengevoegd met master CW en gaat naar het departement Computerwetenschap-
pen van de faculteit ingenieurswetenschappen. Het ligt nog niet helemaal vast, maar we kunnen hier beter vanuit
gaan. Het enige argument om het niet samen te voegen is de sociale kant van de zaak, maar dit zal waarschijnlijk
niet doorslaggevend zijn. Deze twee masters waren erg gelijkaardig vandaar de samenvoeging.

Voor de studenten is dit niet echt een probleem. Veel van onze sponsoring krijgen we echter omwille van afstud-
erende informatici. Dit jaar gaat PR al zoeken naar bedrijven die gëınteresseerd zijn in wiskunde en natuurkunde
studenten, dit lijkt ons zeker haalbaar, ander kringen in Nederland bijvoorbeeld kunnen dit ook. Het zal echter
tijd kosten om goede contacten met bedrijven op te bouwen. Er moet dus al een goede oplossing komen voor
volgend jaar.

11



Scientica houdt zich al bezig met een oplossing voor de bedrijvendag. Qua interesse van bedrijven hoort Wina
meer bij VTK, de andere Scientica kringen horen dan weer meer bij de bioingenieurs. Het wordt een moeilijke zaak
om dit te regelen. Mochten we een overeenkomst krijgen met bijvoorbeeld VTK is het belangrijk dat dit ergens
op papier staat, zodat ze ons in de toekomst niet laten vallen. Nu doen ze het misschien uit medelijden, maar
uiteindelijk gaan ze ons niet echt nodig hebben.

We vormen hier een werkgroep rond, dit worden Stijn, Thomas, Pieter V., Mattia (verantwoordelijke), Vinnie,
Michaël D., Karel en Christophe B.

Ze zullen het presidium op de hoogte houden. De discussies over de master informatica zijn redelijk delicaat en
we willen niemand op hun tenen trappen. Houd hierover je mond naar andere kringen toe.

Secretaris

De werkgroep Interne KwaliteitsZorg (IKZ) van vorig jaar, heeft enkele taken die eigenlijk bij geen enkele post
hoorde bij secretaris geplaatst. Eerst zorgde de secretaris enkel voor het versturen van de agenda en het maken van
verslagen. Daar komen enkele dingen bij. Het vergaderdrukwerk (agenda...) wordt ook door secretaris geregeld.
Als er dus iets van drukwerk nodig is voor een vergadering, stuur je dit op naar Sanne. De secretaris zal ook chrijven
aan de brieven voor ereleden en alumni, in samenwerking met preses. De uitnodigingen voor vergaderingen worden
volgens het regelement door de preses rondgestuurd. Dit werd in praktijk reeds door de secretaris gedaan. VZW,
verzekeringen, huurcontracten en ledenlijst in orde houden vallen nu ook onder de taken van secretaris, samengevat:
al het papierwerk. Zo ontstaat er meer samenwerking tussen de secretaris en de beheerder en het presesduo.

Internationaal

Scientica heeft ook al een uitgebreide internationale werking, ze zorgen ondermeer voor de vertegenwoordiging van
de scientica kringen op LOKO-internationaal. Wij willen toch meer dingen doen.

Internationale werking bestaat uit twee luiken. De echte buitenlandse studenten, daaronder vallen e Erasmus stu-
denten en veel engelstalige studenten. Het tweede luik bestaat uit de studenten uit andere Vlaamse universiteiten,
met een extra nadruk op de KULAK.

Voor de echte buitenlands studenten kunnen we de engelstalige Wina website verder uitbreiden. We willen ook
het buddy programma van de KUL meer promoten binnen Wina. Als buitenlandse student kan je vanuit de KUL
een buddy krijgen. Een buddy is iemand van hier die een buitenlandse student wegwijs maakt in het Leuvense
studentenleven en het leven hier in het algemeen. Zo geraken de internationale en lokale studenten meer gemengd.
Zo betrekken we onze studenten meer bij de internationale werking.

Je bent heel vrij in wat je allemaal doet met internationale werking, je kan veel kanten uit. Je kan zo bijvoorbeeld
maandelijks een brief sturen naar enkele buitenlandse studenten. In het begin van het academie jaar is er een
receptie waar je zeker enkele studenten kan aanspreken.

Ook de contacten met Leiden vallen onder internationale werking.

Sander gaat zich hier mee bezighouden.

Ook studenten uit Hasselt en de KULAK die in Leuven komen studeren willen we meer betrekken bij onze werking.
We kunnen hen rondleiden in Leuven en warm maken voor Wina-activiteiten. Bart wil zich hier mee bezighouden,
maar wenst hier meer informatie over.

Varia

• Jeroen stapt uit de werkgroep festival en uit fototeam. Nu zoekt het huidig fototeam een nieuwe verantwo-
ordelijke.

• We maken nog enkele afspraken voor de rest van de presidiumweek.
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De vergadering wordt gesloten om 22.49u.

DAG 3: woensdag 1 juli

De vergadering wordt geopend om 10.44u.

Mededelingen

• Bart wordt de nieuwe verantwoordelijke van fototeam.

Organen en Structuren

De vzw Wina Leuven bestaat uit verschillende organen en structuren.

Een vzw heeft vaste leden en toegetreden leden. De vaste leden zijn de bestuurders, in ons geval dus het
kernpresidium plus de oud-voorzitter van kiescomité als vertegenwoordiger van het vorige presidium. Toegetreden
leden zijn alle leden van Wina, dus zij met een lidkaart. Vaste leden moeten ook een lidkaart kopen.

Het machtigste orgaan is de Wina-AV, die bestaat uit alle studenten in een Winarichting, het presidium, de proffen
en assistenten van de verschillende departementen.

Het centrale orgaan is het kernpresidium, dit is de Raad van Bestuur (die moet je voor een vzw vastleggen). Ook
moet je een Algemene Vergadering (AV) vastleggen voor een vzw. Deze moet meer mensen bevatten dan de Raad
van Bestuur. In ons geval is de AV het kernpresidium plus de voorzitter van kiescomité. De OnderwijsWerkGroep
(OWG) heeft momenteel één stem in de AV. Het maakt niet uit wie die stem komt vertegenwoordigen.

Het kernpresium en een fractie van OWG (1/7 van de kernpresidiumleden is het aantal stemmen dat OWG heeft)
vormen samen de Presidiumvergadering (PV). De PV is bezig met dagelijkse werking en komt om de 2 weken
samen.

Dan is er nog de Kernraad, dit zijn mensen uit het kernpresidium die zich bezig houden met het laatste nieuws.

De kringvergadering is heel OWG plus het kernpresidium. De kringvergadering wordt samengeroepen als er bi-
jvoorbeeld voor LOKO een kringstandpunt moet gevormd worden.

De toegetreden leden zitten in jaren en worden vertegenwoordigd door jaarverantwoordelijken. Ook de medewerkers
zijn toegetreden leden.

Dan is er nog een apart orgaan dat buiten de vzw Wina Leuven staat. Dit is de beheerraad. Beheerraad krijgt
de overschot van het jaar en geeft Wina in het begin van het werkingsjaar een werkingsbudget. In geval van
tekorten kunnen zij ook extra geld toeschieten. De beheerraad bestaat uit alle oud-presides en oud-beheerders van
de voorbije vijf jaar samen met de huidige preses en huidige beheerder.

We overlopen de structuren om te kijken of we verbeteringen kunnen aanbrengen.

Kernraad

De kernraad komt wekelijks samen en bespreekt de actuele stand van zaken, de kernraad bereidt ook de PV’s
voor. Soms nemen ze beslissingen als er dingen moeten gebeuren voor de komende PV. Vorig jaar zaten de preses,
vice-preses, secretaris en beheerder er vast in, daarbovenop werden nog twee mensen verkozen. Er mogen ook
waarnemers komen, zij mogen dan in feite niet deelnemen aan de discussies. Vaak worden ook mensen uitgenodigd,
zij mogen dan wel deelnemen aan de discussies.

Soms was de kernraad niet op de hoogte van de activiteiten omdat er niemand van een bepaalde post in zat.
Misschien kunnen we daarom meer mensen in de kernraad toelaten of net minder vaste leden.

Er zijn verschillende mogelijkheden om de kernraad aan te passen. De moeilijkheid bestaat er in een goed evenwicht
te vinden tussen de twee vlakken waarop de kernraad inspeelt: de algemene werking (vooral lopende zaken) en de
activiteiten. Voor beide zijn het heel andere functies die in aanmerking komen.
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Er kan extra volk bijkomen. De kernraad kan bijvoorbeeld alle postenverantwoordelijken bevatten. Dan zal die veel
groter worden en gaat de efficiëntie verloren. Dan zouden er ook geen mensen kunnen verkozen worden. Soms
zijn er mensen die geen postenverantwoordelijke zijn, maar wel weer nuttig kunnen zijn op een kernraad.

We kunnen de vier vaste mensen niet meer vast maken.

De beheerder kan bijvoorbeeld niet in de kernraad zetten. Die heeft vaak nog geen financieel overzicht kunnen
maken omdat alle kosten en inkomsten nog niet binnen zijn. Langs de andere kant is de beheerder heel intensief
betrokken bij de werking van Wina en is die zo van veel op de hoogte. De beheerder is ook de enige die al de
financieële gegevens up to date heeft.

Soms is een preses of een vice-preses meer bezig met werk achter de schermen en kan die misschien niet veel
komen doen op een kernraad. We vinden wel dat zeker een iemand van het presesduo vast in de kernraad moet
zitten.

De secretaris kan ook uit de kernraad worden geplaatst. Als een secretaris verslagen moet typen, kan die maar
weinig zeggen en is iemand anders misschien nuttiger in de kernraad. De secretaris zou zich dan nog verkiesbaar
kunnen stellen en indien verkozen wel op de kernraad kunnen komen. Als de secretaris dan niet verkozen wordt,
moet die ook naar de kernraad komen om de verslagen te maken, maar dan als waarnemer. Een secretaris zal
niet gauw verkozen worden als iedereen weet dat hij er toch nog moet zitten. Sommigen vinden het niet kunnen
om de secretaris te verbieden iets te zeggen. Anderen vinden dat dit perfect past in de taakomschrijving van een
secretaris. Als de secretaris er als waarnemer zit, moet die als de vergadering wordt gesloten ook wel naar buiten,
al zal dat dan in praktijk niet zo’n probleem vormen. De secretaris kan volgens sommigen toch niet tegelijkertijd
een mening vormen en typen tegelijkertijd, dus daarom kan die er wel als zwijgende waarnemer zitten. Anderen
vinden dan dat een goede secretaris juist beide kan combineren. De secretaris is ook goed op de hoogte van de
gang van zaken binnen Wina, maar dit geldt wel voor meer kernpresidiumleden. De nieuwe invulling van secretaris
heeft ook als bedoeling de functie van secretaris meer te betrekken bij de algemene werking van Wina en de taken
zijn meer dan enkel verslagen schrijven. De secretaris uit de kernraad gooien lijkt in dat opzicht tegenstrijdig.

Afhankelijk van het aantal mensen dat er vast in zit, moeten we de anderen nog verkiezen. Een probleem hierbij
is vaak dat je vreemde combinaties kan krijgen, wel capabele mensen, maar in combinatie geen goede kernraad.
Bijvoorbeeld als er gestemd moet worden voor 2 plaatsen en gekozen moet worden tussen twee cultuurmensen
en een GAK mens. Omdat er misschien vanuit gegaan kan worden dat de GAK persoon er zeker in zit, kan je
eindigen met de twee cultuurmensen. Er wordt ook eerder op mensen dan op posten gestemd. Zo kan je weer
met het probleem zitten dat de kernraad van de activiteiten van bepaalde posten niet op de hoogte is. Iedereen
moet natuurlijk stemmen op wie je er in wil en er niet van uit gaan dat iemand er wel in zal zitten, maar toch zijn
zulke combinaties mogelijk.

Een mogelijke oplossing hiervoor een kernraad in team laten opkomen. Zo ga je kliekjesvorming krijgen en dat
vermijden we liever. We kunnen ook een persoon, bij voorkeur de preses, laten beslissen over de volledige invulling
van de kernraad (dus dan zijn er geen vaste mensen buiten de preses zelf). Zo kan die voor een goede combinatie
zorgen. Het is echter niet zo’n leuke taak voor een preses. Bovendien beslissen we liever als ploeg over de bezetting
van de kernraad.

We kunnen de preses, vice-preses en/of beheerder en/of secretaris zelf laten beslissen of ze nuttig zijn in de
kernraad. We kunnen eventueel achteraf nog de ploeg laten bevestigen.

(pauze)

BESLUIT We beslissen dat de kernraad uit 6 mensen zal bestaan met de preses, de vice-preses, de beheerder
en de secretaris als vaste leden. Ze kunnen echter wel zelf beslissen of ze nuttig zijn in de kernraad. Dit kan
bijvoorbeeld zijn als de persoon in kwestie zijn post een iets andere invulling geeft. Ze maken deze beslissing nadat
alle kandidaturen voor de overige twee plaatsen bekend zijn gemaakt. Er is voor deze 4 mensen echter geen extra
bevestiging nodig. Mocht iemand besluiten niet in de kernraad te willen zitten, dan komt er een extra verkiesbare
plaats. Als de secretaris beslist niet vast in de kernraad te zitten, moet deze wel komen als waarnemer om de
verslagen te maken. Van het preses-duo moet minstens een iemand in de kernraad zitten.

De kernraad moet wel rekening houden met de postenverantwoordelijken die niet in de kernraad zitten bij het
kiezen van een datum voor de kernraad, zodat ze zeker de mogelijkheid hebben om te komen.
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Jaarverantwoordelijken

We willen de jaarverantwoordelijken meer betrekken bij Wina. Nu hebben ze geen stemrecht op de PV’s en worden
ze ook niet uitnodigd. We denken niet dat ze rapper gaan komen als ze stemrecht hebben, maar toch niet verplicht
zijn te komen. Ze hebben eigenlijk een kans gekregen om in het presidium te zitten. Het zal hen niet opeens meer
interesseren als jaarverantwoordelijke. Mensen die van gedachte veranderen of eerstejaars kunnen zich bovendien
altijd laten coöpteren. Een JV heeft dus meer het profiel van een medewerker, daarom gaan we ze wel uitnodigen
voor de PV’s en hen de verslagen doorsturen. Mochten ze op vergaderingen aanwezig willen zijn voor slechts
enkele onderwerpen, kunnen we die altijd naar voor schuiven op de agenda.

De JV-mama of papa kan best eens samenkomen met alle JV’s of eventueel een brief sturen. Die persoon kan de
JV’s warm maken voor activiteiten en hen aansporen naar een PV te komen. De JV-mama of papa organiseert
ook de verkiezingen van de JV’s, dus zorgt ervoor dat ze verkozen worden, maar moet niet per se zelf bij alle
verkiezingen zijn. We denken dat Lore dit eventueel wil doen. Als ze het niet wil, wil Hanne het wel doen in
samenwerking met Mattia.

Om de kaartenverkoop aan te moedigen gaan we proberen de JV’s te belonen. Als een JV een bepaald aantal
kaarten heeft verkocht, laten we die gratis binnen. We zullen dit één keer proberen en dan dit systeem evalueren
en beslissen of het het waard is.

Als extra hulpmiddel voor de JV kan er een blad gemaakt worden waarop de JV kan zetten wie een kaart heeft
gekocht, hierop zou dan de naam, handtekenening en eventueel het kaartnummer van de lidkaart komen van de
koper. Dit blad zal de JV-mama of papa maken.

OnderwijsWerkgroep

De onderwijswerkgroep (OWG) bevat alle onderwijsvertegenwoordigers, dit wil zeggen iedereen die verkozen is
voor de Permanente onderwijsCommissie (POC), de departementsraad of de faculteitsraad. De mensen die enkel
een lokomandaat op de academische raad invullen en geen vertegenwoordiger zijn voor Wina van de POC, de-
partementsraad of faculteitsraad is geen lid van OWG. De jaarverantwoordelijken worden uitgenodigd op OWG
vergaderingen, maar hebben er geen stemrecht.

De OWG-voorzitter is iemand van OWG. Als OWG-voorzitter is hij de kringvertegenwoordiger bij LOKO. De OWG-
voorzitter heeft twee belangrijke taken, de OWG vergaderingen voorzitten en onderwijs gerelateerde activiteiten
(gouden krijtjes, plan achterban...) organiseren.

We hebben een onderwijsverantwoordelijke, deze heeft als functie instaan voor een goede communicatie tussen
OWG en het presidium. Na het kiesdebat is er nogal onduidelijkheid gekomen over de exacte rol van deze persoon.

We willen de onderwijsverantwoordelijke namelijk graag naar voren schuiven als voorzitter van OWG. Dit komt
voor sommigen over als een voorzitter opdringen aan OWG en hen geen keuze laten.

Een ander probleem is dat we een onderwijsverantwoordelijke aanstellen vanuit het presidium. Deze moet nog
eens apart worden verkozen voor een mandaat in de POC, departementsraad of faculteitsraad, anders is hij geen
lid van OWG. Dit was zo toch in het oude systeem. Eigenlijk is het geen probleem als de OWG-voorzitter geen
mandaat heeft, hij zit immers de vergaderingen voor en moet toch neutraal zijn.

De onderwijsverantwoordelijke kiezen in een ploeg heeft als nadeel dat in het geval deze persoon niet geschikt
blijkt te zijn, de leden hier vaak niet tegen gaan stemmen omdat ze vaker op de hele ploeg stemmen. Als je dit
argument echter toepast moet je alle postenverantwoordelijken apart gaan verkiezen.

Het gevaar bestaat er ook in dat de OWG voorzitter niet neutraal genoeg kan zijn omdat hij in het kernpresidium
zit en misschien eerder beslissingen in het voordeel van het presidium gaat bëınvloeden.

Sommigen vinden het een probleem als er ook iemand van OWG voorzitter wil worden, die echter niet in het
kernpresidium wil stappen. Langs de andere kant is de onderwijsverantwoordlijke dan de beste kandidaat want die
voldoet beter aan het profiel van een goede OWG-voorzitter. Hij is dan immers gëınteresseerd in onderwijs en het
presidium.

Als je vanuit het kernpresidium geen OWG-voorzitter kan vinden, vormt dat uiteraard een probleem, maar dit geldt
ook voor ander posten.

In het huidige systeem, waar de voorzitter iemand van OWG is en door de leden van OWG wordt gekozen, is de
voorzitter een persoon die enkel in onderwijs is gëınteresseerd. We willen net onderwijs en het presidium meer
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met elkaar in contact brengen. De voorzitter zou dus zeker iemand moeten zijn die ook in de presidiumwerking is
gëınteresseerd. Als de voorzitter in het presidium zit en vaak verschijnt op activiteiten en zich duidelijk engageert
voor Wina, zal die bovendien bekender en dus gemakkelijker aanspreekbaar zijn voor de leden.

Dit jaar was de OWG-voorzitter iemand die ook in het presidium zat. Dit zal je niet elk jaar vinden, maar dit wil je
eigenlijk wel. Als de OWG-voorzitter niet in het presidium zit, is de communicatie tussen OWG en het presidium
helemaal zoek en dit kan vervelend zijn voor dingen zoals de gouden krijtjes.

Als presidium kan je geen druk of invloed uitoefenen op OWG, je hebt niets te zeggen, hoewel ze wel een deel van
Wina vormen. OWG heeft langs de andere kant wel stemmen op de PV. Als de voorzitter in het presidium zit,
kan het presidium al beter betrokken zijn bij de werking van OWG. Langs de andere kant verwacht je niet van een
onderwijsverantwoordelijke dat hij constant shiften draait en zal hij door zijn functie van OWG-voorzitter minder
tijd over houden om met de werking van Wina bezig te zijn.

Nu is het systeem zo dat de mensen kiezen om vertegenwoordiger te zijn. Daarbovenop moet er uit een van die
mensen een voorzitter worden gekozen, deze mensen hebben echter niet voor het takenpakket van een voorzitter
gekozen. Het gebeurde dan ook vaak dat er geen gemotiveerde voorzitter was. Iemand die vanuit het kernpresidium
naar voren stapt als voorzitter is dat zeker wel. Zo heb je ook iemand die bewust voor het hele takenpakket kiest
en niet iemand die het er maar bij neemt en zich niet veel aantrekt van zijn andere taken als voorzitter buiten het
voorzitten zelf, zoals naar LOKO vergaderingen gaan, communiceren met het presidium etc.

Het presidium heeft er ook zeker belang bij dat het meer betrokken geraakt bij onderwijszaken. Dingen zoals de
Master Informatica die wegvalt, is zowel voor het presidium als voor OWG heel belangrijk. Eigenlijk is OWG ook
meer een grote post en hebben de mensen die enkel in OWG zitten vanuit hun interesse voor onderwijs het profiel
van een medewerker. Je kan OWG gewoon praktisch niet als post in de ploeg zetten, want het zijn mandaten waar
je apart voor moet vekozen worden. Bovendien wil niet iedereen van OWG in het kernpresidium. Als je iedereen
van OWG hier wel toe gaat dwingen, ga je misschien veel te weinig vertegenwoordigers hebben. Net als bij andere
posten verwacht je dat de verantwoordelijke, in dit geval de voorzitter, in het kernpresidium zit en op de hoogte
is van de gehele werking van Wina. Omdat OWG zo groot is, kan het gewoon niet als post worden gëıntegreerd.
Dit is ook weer belangrijk in verband met de LOKO vertegenwoordiging. Als de voorzitter niet op de hoogte is
van andere zaken buiten onderwijs, is hij eigenlijk geen goede LOKO vertegenwoordiger.

Met een OWG-voorzitter in het kernpresidium is er dus meer uitwisseling tussen OWG en het presidium. Het
kernpresidium moet zich nog wel steeds schikken naar beslissingen van OWG in verband met onderwijs.

We beslissen om de onderwijsverantwoordelijke naar voor te schuiven als OWG-voorzitter.

Er is natuurlijk een verschil tussen een OWG-voorzitter voorstellen die nog bekrachtigd moet worden of iemand laten
deelnemen aan de verkiezingen. Een andere mogelijkheid is de onderwijsverantwoordelijke aan OWG toevoegen,
dus niet als voorzitter.

Een open verkiezing gaat dan wel in tegen het principe dat we vinden dat iemand vanuit het kernpresidium het
beste profiel heeft voor een OWG-voorzitter.

Zelfs bekrachting is misschien ook niet logisch als je er al van uit gaat dat je onderwijsverantwoordelijke de beste
kandidaat is, we willen echter OWG nog steeds de kans geven om te weigeren. Als je hen een voorzitter opdringt die
ze helemaal niet willen, ga je de contacten met het presidium nog slechter maken en dat willen we uiteraard niet.
Als OWG de onderwijsverantwoordelijke weigert, komen er open verkiezingen waar de onderwijsverantwoordelijke
dan wel aan mag deelnemen.

We vinden het dus het beste om onze onderwijsverantwoordelijke als OWG voorzitter voor te stellen,
deze moet dan nog bekrachtigd worden door OWG. Dit gaan we voorstellen aan OWG, want alleen
kunnen we hier uiteraard niet over beslissen.

Presidium Vergadering

De Presidium Vergadering (PV) bestaat uit het kernpresidium met daarbovenop een fractie van OWG. OWG heeft
een aantal stemmen, namelijk 1/7 van het aantal leden in het kernpresidium. (Dus als je met een kernpresidium
van 49 mensen zit, heeft OWG 7 stemmen.) Het maakt niet uit welke mensen van OWG deze stemmen komen
vertegenwoordigen. Deze stemmen worden eigenlijk nooit gebruikt, maar dit vormt niet echt een probleem.
Enkel als de PV een Wina-AV wil aanvragen of iemand uit het presidium wil kicken, moet er een quorum van
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stemgerechtigden gehaald worden. In deze gevallen zal het niet zo moeilijk zijn om enkele OWG mensen op te
trommelen. We houden daarom dit systeem.

Raad Van Bestuur

De Raad Van Bestuur (RVB), bestaat zoals eerder gezegd uit het kernpresidium. Eigenlijk komt de RVB nooit
samen, in de PV zitten immers ook de stemmen van OWG. Momenteel is dit enkel een structuur die voor een vzw
nu eenmaal nodig is en vormt het niet samen komen van de RVB eigenlijk geen probleem. Toch willen we graag de
RVB een plaats geven in de werking van Wina. Dit vraagt waarschijnlijk om een grotere structurele verandering.

In het vorige werkjaar was er een werkgroep Interne KwaliteitsZorg (IKZ) die zich bezig hield met de werking en
de structuur van Wina en die bekeek waar er verbetering mogelijk was. Het is vooral veel denkwerk. Enkele dingen
die vorig jaar aan bod zijn gekomen, zijn de nieuwe invulling van de secretaris, de mogelijkheid bekijken om van
beheerraad een vzw te maken, de noodzaak van nieuwe posten en het nut van de huidige posten. De mensen die
in de werkgroep IKZ van het huidige werkjaar gaan zitten zijn: Mattia, Pieter V., Joris B., Stijn, Peter, Christophe
B., Vinnie, Natascha, Sanne en Thomas. Ze zullen zich ondere andere ook buigen over de kwestie van de Raad
Van Bestuur.

Algemene Vergadering

De Algemene Vergadering (AV) bestaat uit het kernpresidium plus de voorzitter van kiescomité plus 1 stem van
OWG. Enkel de AV is bevoegd om te beslissen over de begroting en de statuten. De voorzitter zit hier in omdat
de AV groter moet zijn dan de RVB. De stem van OWG zit er in omdat OWG ook een deel van Wina is en mee
moet kunnen beslissen over de begroting en de statuten.

Doordat de OWG-voorzitter in het meest waarschijnlijke geval in het kernpresidium zit (enkel niet als OWG de
onderwijsverantwoordelijke weigert aan te nemen als voorzitter), is er hier wel iets veranderd. De vraag is of de
OWG-voorzitter nu als lid van OWG in de AV zit of als kernpresidiumlid. In het eerste geval is de extra stem voor
OWG misschien niet meer nodig. Die stem laten vallen kan een voordeel zijn, omdat voor een AV wel een quorum
gehaald moet worden vooraleer er beslissingen kunnen genomen worden en dit quorum is vaak moeilijk te halen.

Een belangrijk verschil tussen een stem van een kernpresidiumlid en die van OWG is dat die van een kernpresidiumlid
persoonsgebonden is en die van OWG niet: het maakt niet uit wie van OWG die stem komt vertegenwoordigen.
We kunnen de stem van OWG dus eigenlijk wel behouden, want met die stem krijgt iedereen van OWG een kans
om te stemmen op de AV. Bovendien zitten er veel mensen in het kernpresidium die ook deel van OWG uitmaken
en dus eigenlijk in dezelfde situatie als de onderwijsverantwoordelijke zitten. Hier waren voordien nooit problemen
mee. Daarom kiezen we ervoor niets te veranderen aan het huidige systeem.

(pauze)

Posten- en shiftenvoordeel

Postenvoordel Sommige posten hebben omwille van hun post enkele voordelen. Mensen achter de bar krijgen
bijvoorbeeld drankkaarten en het cantustrio krijgt de cantus gratis. Dat hoort bij een post en je kiest je post
niet omwille van dat voordeel, het is meer een extraatje. Natuurlijk zijn zulke voordelen wel normaal, maar
langs de andere kant wil je wel dat elke post evenveel voordelen heeft. Omdat dit moeilijk te regelen valt,
kan je beslissen om elke vorm van voordeel te bannen. Daartegenover staat dan wel het feit dat we al het
harde werk dat we voor Wina doen al helemaal vrijwillig doen, we willen helemaal niet betaald worden, maar
zulke kleine dingen moeten er zeker wel afkunnen. Omdat het onmogelijk is voor elke post een evenwaaridg
voordeel op te leggen, gaan we rekenen op onze redelijkheid. Als webteam bijvoorbeeld een hele dag in de
kelder aan de PC’s zit te prutsen, mag webteam vanzelfsprekend gewoon een fles cola nemen.

Met diezelfde redelijkheid vindt bar ook dat de drankkaarten in de bar niet echt nodig zijn. Nu kan je na je
bar nog steeds gebruik maken van je drankkaart, wat eigenlijk niet echt de bedoeling is. Iedereen achter de
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bar kan gewoon wat te drinken nemen, maar houd het redelijk.

We zullen ook ruimte maken in de begroting voor een teambuildingsactiviteit, zo heeft daar toch iedereen
hetzelfde voordeel.

Shiftenvoordeel Bij sommige shiften hoort een shiftenvergoeding, dit zijn vooral de shiften die je draait bij een
activiteit waar je inkom betaalt (TD en festival). Vorig jaar kreeg je je inkomgeld terug na het draaien van
een x-aantal shiften, vroeger kreeg je wel eens drankbonnetjes.

Dit is ingevoerd omdat je op een TD vaak enkele shiften doet van anderhalf uur, zo heb je al gauw zelf niet
genoten van je TD. We zetten het nu zo vast dat je je inkom terug krijgt per twee shiften van anderhalf uur.
Soms zijn er natuurlijk gevallen waarbij je bij één shift je inkom al terugkrijgt. De activiteitenverantwoordelijke
die geen shift doet, maar wel de hele tijd werkt, de geen-TD-mens die speciaal voor die ene shift afkomt.
Laat je gevoel van redelijkheid dan spreken bij het terugvragen van je inkom en als je niet zeker bent, vraag
het dan aan de activiteitenverantwoordelijke. Dit semester zitten we met twee dubbelTD’s en moeten we
dit natuurlijk eerst nog voorleggen aan de desbetreffende kringen. Je koopt wel steeds je kaart op voorhand,
de activiteitenverantwoordelijke geeft dan vervolgens door aan Thomas wie zijn inkom terugkrijgt.

Achter de toog op een TD drink je ook vaak eens een drankje gratis. Houd het alweer redelijk en zorg er
voor dat mensen die bijvoorbeeld aan de wc staan of buiten een steward shift doen ook eens een drankje
hebben gehad. We vinden een aantal bonnetjes geven iets te veel op een betaling per shift lijken.

Bij eetstandjes en andere activiteiten mag je ook al wel eens een hapje nemen, houd het gewoon redelijk.

Samengevat rekenen we op iedereens redelijkheid, want redelijkheid overwint altijd.

Vergoedingen

Voor benzine en telefoonkosten wordt iedereen vergoed, dit moet zelfs volgens het regelement. We behouden
dezelfde tarieven als het vorige werkjaar (14 cent/km voor diesel 18 cent/km voor benzine). Om de telefoonkosten
wat gemakkelijker te regelen, zal PR werken met een telefoonkaart.

Soms is het wat moeilijk om te bepalen wat je nu juist voor Wina gereden hebt, als je bijvoorbeeld naar het
weekend komt met de auto, kan je terugvragen wat je gereden hebt minus de kosten van je treinrit. Gebruik
gewoon je gezond verstand (=redelijkheid).

Postenautonomie

Normaal gezien wordt alles besproken op een PV, maar vaak werken posten ook redelijk op zichzelf. Het is bijzonder
moeilijk om een grens te trekken van wat je wel en niet moet zeggen op een PV. Sommige ideeën houden een
riscio in, die moet je uiteraard op de PV voorleggen. Als je twijfelt of je iets moet zeggen, vraag het dan gewoon
even aan het presesduo.

Varia

• We maken nog enkele afspraken voor de rest van de presidiumweek.

De vergadering wordt gesloten om ongeveer 22.00u.

DAG 4: donderdag 2 juli

De vergadering wordt geopend om 11.33u.
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Mededelingen

• Er worden enkele afspraken gemaakt voor vandaag.

Verzekeringen

Een brandverzekering voor de kelder is niet meer nodig, die bestaat er al vanuit cité. Het materiaal dat in de
kelder staat zelf verzekeren is niet de moeite, zoveel waarde heeft het niet. We hebben enkel een polis van
verenigingsleven en dat is eigenlijk niet genoeg. Nu zijn we immers nog aansprakelijk bij een ongeval als het te
wijten is aan wanbeleid. Een ongeval kan al gauw aan wanbeleid worden toegeschreven en we willen ons hier toch
ook tegen indekken. Als we immers zelf aansprakelijk worden gesteld en Wina heeft te weinig geld, dan moet de
bestuurder die het meeste geld heeft betalen.

Bij een nieuwe polis moeten we goed op de kleine lettertjes letten. We willen zeker dat we juridische bijstand
krijgen en ook verzekerd zijn bij activiteiten waar alcohol geschonken wordt.

Investeringen

Investeringen zijn aankopen die mee kunnen voor verschillende jaren, vorig jaar vielen de bolderkar en de braadslee
bijvoorbeeld onder investeringen.

BarPC De huidige barpc werkt wel, maar een laptop zou misschien wel handiger zijn om mee te nemen naar de
24u loop en de bar. Vooral het scherm zorgt voor een hele boel sleurwerk. Een pc veroudert wel behoorlijk
snel. Als je nu een nieuwe koopt, is die over twee jaar misschien ook niet meer goed. Tot nu toe gaat
het ook met de huidige pc en dat is eigenlijk voldoende, hij gaat enkel wat traag. Uiteindelijk is het ook
niet altijd zoveel sleurwerk, want de DJ’s nemen vaak hun eigen laptop mee. Al kan dit natuurlijk ook een
argument zijn om eens een deftige pc te kopen, dan moeten ze hun eigen laptop niet meenemen.

Stijn gaat na of zijn Pentium beter is dan de huidige barpc. Er moet ook eens nagekeken worden of het
trage werken van de pc aan de software ligt. Als het niet aan de software ligt en als de pentium niet beter
is, kunnen we op zoek gaan naar iets goedkoper of tweedehands. Vinnie heeft nog een beter scherm, dus
dat hebben we niet nodig. Webteam krijgt te taak om dit allemaal uit te zoeken en eventueel op zoek te
gaan naar een andere pc.

Fototoestel Een extra batterij voor het toestel is handig, zodat je niet op een activiteit met een platte batterij
zit. Om de foto’s rapper online te krijgen kan een extra memory kaart bijzonder handig zijn. Dan is het niet
zo’n gedoe met het fototoestel heen en weer sleuren en kan het toestel wel op een vaste plaats blijven, maar
neem je de memory kaart telkens mee. Een kaart van 2GB is ook niet zo duur.

Fototeam kan ook een USB SD lezer gebruiken. Hiermee kunnen mensen zonder kaartlezer toch de memo-
rykaart lezen. Momenteel is het kabeltje om zonder SD lezer de foto’s over te zetten namelijk stuk en moet
je wel een kaartlezer gebruiken. Vooraleer we gaan kijken naar zo’n USB SD lezer gaat Thomas kijken of
het kabeltje niet gemaakt kan worden.

Het fototoestel toont al wat mankementen en is nog maar een jaar oud. We gaan geen nieuw kopen, wees
er dus extra voorzichtig mee.

Belkaart PR PR mag een belkaart aankopen, maar dit klasseren we onder de werkingskosten van PR.

Verlengsnoeren Er is een verlengsnoer stuk, die moet vervangen worden. Als we de prijs van een verlengsnoer
weten, kunnen we er eventueel nog een nieuwe kopen. We moeten ook eens uitzoeken of de verlengsnoeren
die nu in de kelder staan wel allemaal van Wina zijn.

Slakommen We gebruiken de slakommen erg vaak, maar soms zijn het er toch te weinig. We willen graag nieuwe,
maar wel in een andere vorm, zodat ze gemakkelijker te stapelen en te vervoeren zijn. Dit zal niet veel
kosten.
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Kookgerief Vaak wordt nog kookgerief van het presidium gebruikt en er geraakt vaak materiaal kwijt. We gaan
nu eigen kookmateriaal aankopen. Hieronder vallen mesjes, maar ook grote kookpotten.

Kickertafel Een kickertafel in de living lijkt ons niet mogelijk, het is een dure investering en we hebben de plaats
er niet voor. Mocht er een kickertafel spotgoedkoop opduiken, kunnen we het er nog over hebben.

In verband met de kickertafel in de Alma merken we nog op dat Alma waarschijnlijkt denkt dat die van ons
is. Mocht Alma die weg willen, kunnen wij die proberen mee te nemen.

Living Bij filmavonden moeten vaak enkele mensen op de grond zitten. We kunnen zelf kussens en eventueel
matrassen aankopen. We kopen dan best ook kussenslopen. Als er genoeg mensen zijn die van thuis uit
kussens kunnen missen, moeten we er natuurlijk geen aankopen, dus we wachten dit eerst af.

We kunnen de rekken in de living best bijhouden ook al worden ze nu niet gebruikt. In de materiaalkelder
is er misschien nog een plaats voor, al zullen ze waarschijnlijk wel verstevigd moeten worden. Dit zoekt
materiaal nog verder uit.

Pinten Er zijn nog genoeg pinten voor het komende jaar, maar voor daarna waarschijnlijk niet meer. Cantus zoekt
uit waar deze pinten zijn aangekocht, of ze zoeken een nieuw bedrijf, Color Image is bijvoorbeeld een optie.

Codices Als we voor volgend jaar nog nieuwe codices nodig hebben, moeten we zorgen dat we er niet te veel
aankopen. De reden hiervoor is geheim en komt dus niet in het verslag, gelieve je mond hier ook over te
houden.

Niemand weet hoe en waar je de codices moet aankopen, cantus moet eens bij Michiel gaan horen, hij heeft
dat vorig jaar geregeld.

Heb respect voor het oude en nieuwe materiaal. Materiaal gaat ook meer Winastickers gebruiken om duidelijk te
maken welk materiaal van Wina is.

Toneel

Toneel staat nu ook gepland op de kalender. Cantus heeft in die week ook een cantus gepland, maar die gaat nog
verplaatst worden. Toneel doet eerder zijn zin en staat los van de rest van het presidium. Afgelopen jaren heeft
toneel het geld gekregen dat het nog over had van het vorig jaar. Eigenlijk klopt dit systeem helemaal niet, want
we geven onze overschotten altijd aan beheerraad. Daarom begroten we het nu als aparte post. Concreet zal er
weinig veranderen voor toneel.

Varia

Vrijwilligerswetgeving Iedereen van het presidium is een vrijwilliger en iedereen moet eens de vrijwilligerswetgeving
nalezen. Die staat op de wiki en krijg je ook te zien als je je voor de eerste keer op een shift zet.

EHBO Als je iets open gedaan of gebruikt hebt van de EHBO, moet je dat melden aan Jorien. Er is ook een wiki
pagina waar je dit liefst ook op aanduidt. Neem op elke activiteit de EHBO mee. Neem altijd alle drie de
EHBO dozen mee, in de verschillende koffertjes zit niet hetzelfde! Het is misschien eens interessant om met
enkele mensen een cursus EHBO te volgen. Vinnie zoekt achter een mogelijke cursus.

Plakafspraken en promotie We volgen plakafspraken van LOKO. Dit houd in dat je enkel op officiële plakplaatsen
affiches plakt. (Dit moet ook volgens de wet, als je dit niet doet krijg je ook een fikse boete van de politie.)
Je mag maar 2/3 volplakken van een bord en je moet 1/3 laten hangen van de affiches van andere kringen.
Op de docuwiki staat een draaiboek van wat je juist moet doen als je gaat plakken. Als het geen affiches
zijn van kringen van LOKO of LOKO zelf, gelden de plakafspraken niet. Het spreekt voor zich dat je affiches
van een activiteit die al voorbij is wel helemaal mag overplakken. Meld het ook als een kring zich niet aan
de plakafspraken houdt.
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Flyers uitdelen is heel simpel: je deelt flyers uit aan Alma 1, 2 en 3. Het flyeren lijkt anderzijds niet zo goed
te gaan. Je geeft vaak flyers aan assistenten en buitenlanders die meestal niet echt gëınteresseerd zijn in
onze activiteiten. Mensen gooien de flyer vaak direct weg. We kunnen ze beter op de tafels in de Alma en
ook in de Moete leggen. Flyermensen kunnen zich ook verkleden of iets opvallends doen. GAK wil ook gaan
fietsflyeren.

PR geeft steeds de logo’s die op de flyers of affiches moeten door aan grafisch.

We zetten misschien best enkel het schild op de affiche en de flyers. Mensen die Wina kennen zullen genoeg
aan het schild hebben. Mensen die niet willen komen omdat het van Wina is, zullen ons schild niet kennen.

Maak ook steeds reclame voor een volgende activiteit op je eigen activiteiten. We kunnen ons ook best meer
concentreren op de eigen leden en vaker in aula’s langsgaan. We kunnen ook vaker facebook gebruiken.

Wiki Er zijn 4 wiki’s: de werkwiki, de docuwiki, de fluxwiki en de OWGwiki.

Op de werkwiki kunnen posten discussies voeren en ideeën zetten. Deze werkwiki is vooral een handig
hulpmiddel in het creatieve stadium. Houd je niet in in als je bij andere posten ideeën of opmerkingen wil
zetten. Gelieve wel niets te verwijderen, webteam houdt je in het oog!

De docuwiki is een wiki met alle documentatie. Er staan draaiboeken op, dat zijn stappenplannen voor het
organiseren van een bepaalde activiteit. Deze draaiboeken zijn vaak erg uitgebreid. Er staan ook evaluaties
van veel activiteiten op de docuwiki. Hier kan je vaak veel uit leren. Er staan ook postspeciefieke dingen
op, er staat bijvoorbeeld uitgelegd hoe je foto’s online zet.

De postenverantwoordelijke houdt in het oog dat de evaluatie van de activiteit er op komt te staan, de
evaluatie er op zetten is wel de taak van de activiteitverantwoordelijke. Probeer dit telkens tegen de volgende
PV te doen. Als je er te lang mee wacht, gaan veel cruciale details verloren. Als je veel hebt moeten zoeken
en regelen voor een bepaalde activiteit, bespaar de toekomst hetzelfde zoekwerk en typ een uitleg uit. Je
kan ook de verslagen van je post op de docuwiki zetten en zeker de algemene jaarevaluatie van je post. Er
zouden ook postendraaiboeken op kunnen komen. Het is misschien goed om elke post eens te omlijnen.
Het hangt natuurlijk af van je post wat je hier mee moet doen. Vanaf dit jaar kunnen er ook affiches op,
misschien kan grafisch dan ook een kleinere versie doorsturen, zo kan de activiteitenverantwoordelijke deze
ook bij de evaluatie zetten. Zet er kortgezegd alle informatie op die te toekomst kan gebruiken.

Lees de eerste pagina van de wiki goed door. Als je het niet snapt, kijk dan naar voorbeelden en gebruik de
templates.

Actiepuntjes Als er iets gedaan moet worden, wordt hier een actiepuntje van gemaakt. Het uitvoeren van de
actiepuntje moet wel gebeuren, anders heeft het systeem weinig zin.

Ombuds We kunnen een ombuds aanstellen om als aanspreekpunt te fungeren als er spanningen binnen de ploeg
zijn. Dit kunnen best niet de preses of vice-preses zijn. De ombuds kan bemiddelen in problemen en ook
proberen spanningen in de ploeg aan te voelen. We weten niet of het enig nut gaat hebben, maar nadelen
heeft een ombuds in elk geval niet. Michaël M. wil wel ombuds zijn. Tegen EJWeekend kunnen andere
mensen nog beslissen of ze eventueel ook ombuds willen worden.

PIG kaarten Een PIG-kaart is een initiatief van LOKO. Met een PIG-kaart kan je als presidiumlid gratis binnen op
een activiteit van een andere LOKOkring indien de prijs lager is dan e5. Als het meer kost, kan je binnen
aan ledenprijs. Elke kring heeft 3 PIG-kaarten.

Als je een PIG kaart wil, kan je Mattia mailen. Ook al vraag je het hem, mail toch maar, zodat het zeker
duidelijk is. Wie eerst komt, eerst maalt. Je brengt de kaart de dag erna terug. Occasioneel kunnen we wel
eens een andere kring die met een PIG-kaart komt een extra voordeel geven. We kunnen ze op een cantus
bijvoorbeeld wel gratis binnen laten in plaats van aan ledenprijs. Als uiteindelijk niemand anders van het
presidium wil, dan mag eventueel iemand van buiten het presidium een PIG kaart gebruiken, dit gebeurt wel
eens bij een galabal.

Op onze eigen activiteiten mag je er niet gratis mee binnen komen, dus ook niet op een Scientica-activiteit.

Kalender Je kan met Gmail een persoonlijke kalender gebruiken die je waarschuwt als je iets moet doen, dit is
zeker handig om te gebruiken.
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Problemen voor webteam Als je met een probleem zit waarvoor je webteams hulp wil, stuur dan naar webteam@wina.be
en niet naar Peter!

Campagnepuntjes en Kiesdebat Alle campagnepuntjes een aangehaalde punten in het kiesdebat zijn aan bod
gekomen tijdens de voorbij vergaderingen.

Kernpresidium Het kernpresidium is wat groot er zijn mensen die niet zo veel werken en voornamelijk niet naar
de AV komen. Dit bemoeilijkt je werkjaar. We willen dit vermijden, er is echter weinig aan te doen. Je kan
geen mensen buitengooien. Dit moet je altijd aankondigen in de Winaganda en het is een nogal extreme
maatregel.

Je wil het ook wel moeilijk houden om iemand uit het kernpresidium te gooien.

Als iemand echt niet veel doet, zal het presesduo de persoon in kwestie er zeker goed over aanspreken. Ze
kunnen de persoon duidelijk maken dat hij niet in het juiste profiel zit. Als dit nog steeds niet helpt, kunnen
we eventueel op andere maatregelen over gaan.

AV Morgen op de AV staan de begroting en de statuten op de agenda.

(pauze)

PR

PR heeft nog een vergadering gehouden en vraagt of het presidium er iets tegen heeft als we een logo op het
presidium t-shirt en/of de richting t-shirts zetten indien hier een sponsor voor gevonden wordt. Dit kan ons veel
geld opleveren

We zijn niet tegen het principe om reclame op je t-shirt te zetten. We willen dan wel liever het logo op de mouw.
Het moet toch vooral een Wina t-shirt blijven. Als we zo’n sponsor binnenhalen kunnen we de presidium t-shirts
ook goedkoper en zelfs gratis maken. De pulls zullen waarschijnlijk te duur zijn om gratis te geven. De richting
t-shirts zullen we indien we een sponsor vinden wel gratis weggeven. Als we dit jaar geen sponsor vinden, maar
wel een voor volgend jaar, kunnen wij hier niet over beslissen en moeten we het bedrijf in contact brengen met de
nieuwe ploeg.

De vergadering wordt gesloten om 21.30u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op EJWeekend.
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